
Format schriftelijke vragen 

Datum indienen: 11 maart 2025 

Vraagnummer:  S- 710 (2025-015497) 

Onderwerp: Park Lingezegen, initiatieven van ondernemers en de rol van Uiterwaarde 

 

Naam Indiener: José Rouwenhorst, VVD Overbetuwe 

 

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 

 

Inleiding: 

De VVD is, evenals veel inwoners, blij met Park Lingezegen. Een prachtig park dat voor iedereen vrij 

toegankelijk is voor ontspanning en (sportieve) inspanning en een groene buffer is in de stadsregio 

Arnhem-Nijmegen. Ook liggen er binnen het park strandparken die beheerd worden door 

recreatieschap ‘Uiterwaarde’. Binnen de mogelijkheden van het park en de strandparken zien ook 

ondernemers kansen. Recentelijk horen wij geluiden dat ondernemers rooskleurige verhalen horen 

van ‘Uiterwaarde’ op hun voorstellen voor nieuwe initiatieven en activiteiten. Vervolgens krijgen deze 

ondernemers bij de gemeente (o.a. de Intake tafel) een ‘nee’ en/of horen ze alleen waarom hun 

initiatieven en activiteiten niet passen. Er lijkt daarbij weinig meegedacht te worden over de vraag of 

en hoe het initiatief wél passend gemaakt kan worden.  

 

In dat licht hebben wij de volgende vragen. 

Vraag/vragen: 

1. Wat is precies de rol van ‘Uiterwaarde’ in het beheer én bij nieuwe initiatieven en activiteiten van 

de strandparken en Park Lingezegen? 

2. Hoe borgt het college enerzijds de kernwaarden en publieke toegankelijkheid van Park 

Lingezegen en zorgt ze er anderzijds voor dat initiatieven van ondernemers binnen de genoemde 

recreatiegebieden ook een kans krijgen. 

3. Hoe zijn en worden de belangen van omwonenden, gebruikers, ondernemers en andere 

stakeholders meegewogen bij nieuwe initiatieven? 

4. Klopt het dat het college recent een initiatief heeft afgewezen op het voormalige Pitch en Put 

terrein en zo ja waarom?  

5. Ook is er recent een uitspraak gedaan door de rechtbank over de afgewezen vergunning van 

Airsoft. Kan het college een toelichting geven hoe deze situatie is ontstaan en wat het standpunt is 

van het college over de wens van Airsoft om zich te vestigen bij de Rijkerswoerdse plassen in 

Park Lingezegen? 

 

 

Graag ontvangen wij zo spoedig mogelijk een antwoord op deze vragen. 

 

 

José Rouwenhorst 

VVD Overbetuwe 

 


